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Z A P I S N I K 

 

SA  SASTANKA UPRAVNOG ODBORA 
SRPSKE  ORNITOLOŠKE  FEDERACIJE 

održanog 22.09..2019. u Jagodini. 
 

  Dana 22.09.2019. godine sa početkom u 10, 00 h. U Jagodini, održan je sastanak upravnog 
odbora Srpske Ornitološke federacije,  
 

Sastanku su prisustvovali:Robert Tomek- predsednik, Dragan Kusonić- podpredsednik, 
Miroslav Stojanović- sekretar, Marina Jovanović- blagajnik, i Dragan Ćamilović- član UO, 
Miloš Stanković-član UO, Vladimir Nikolić – predsednik NO, Rastislav Turčan – član NO, Saša 
Jankovič – član NO i Milan Đorđević član disciplinske komisije. 
 

Sastanku opravdano nije prisustvovao član UO. - VD.predsednik SO. Dejan Antić  
     

 

                Sastanak je zakazan od strane predsednika saveza sa sledećim dnevnim redom: 
                                                    

                                                                                  DNEVI RED. 

 

1. Dešavanja od izborne skupštine SOFa do danas. 
2. Izveštaj blagajnice Marine Jovanović (individuale i klupske članarine, članarine SO. i stanje oko 

narudzbine prstenova) 

3. 61. Državni šampionat, izložbe i takmičenja 

4. Izložba u Istambulu, svetski šampionat Matosinhos 

5. Statut-APR 

6. Skupština SOF-a dopis „ Prigovor“  

7. Sajt SOF-a. 

8. Disciplinski postupci 

9. SO SOF. 

10. Avifauna 

11. Dopis iz Španije 

12. Razno 

 

Predsednik saveza g. Robert Tomek otvorio je sastanak poželevši svima dobrodošlicu i iskazao žaljenje što g. 
Dejan Antić ne prisustvuje sastanku i što SO. nije našla i odredila nekog drugog da prisustvuje sastanku 
obzirom da je g. Antić bio opravdano sprečen. 
 G. Kusonić Dragan prisutnima je preneo pozdrave g.Antića  

 

Nakon ovoga stavljen je na glasanje predloženi dnevni red. 
Predlog dnevnog reda je stavljen na glasanje i jednoglasno usvojen. 
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1.  Dešavanja od izborne skupštine SOFa do danas. 
Predsednik saveza rezimirao je period rada u prethodnom periodu od izborne skupštine. 
G. Tomek pomenuo je strašno prljavu kampanju vođenu od strane pojedinaca pre i za vreme same skupštine i 
zaključio da takve stvari ne zaslužuje ova organizacija kao ni ljudi koji je čine ali da UO. tu nije mogao ništa da 
uradi. 

Tomek se osvrnuo i na značajnu podršku delegata na skupštini koju ni on nije očekivao u tom obimu, ali da je 
zadovoljan što je naš rad podržao i kao dobar ocenio tako veliki broj delegata tj. preko 80%. 
Nakon ovakvog rezultata bilo je bitno ostati dostojanstven u pobedi, ali i u porazu. Mi smo maksimalno ostali 

dostojanstveni u pobedi što očigledno nije slučaj sa onima koji su dobili manjI broj glasova, pa nastavljaju dalje 
sa zlonamernim radnjama kako bi opstruirali rad u interesu saveza. 

Dakle, 80 % podrške nije bilo dovoljno da se neki okanu prljavih poslova i sputavanja u radu i osporavanja 

svega što je dosad urađeno. Ipak zaključeno je da se ne obaziremo previše na pisanja nedobronamernih na 
društvenim mrežamo već da nastavimo sa našim predanim radom u interesu saveza. 
 

Pri ovoj tački reč je uzeo i g.Ćamilović koji iznosi svoje mišljenje da možda kasnimo sa ovim sastankom. 
Uprkos neospornoj podršci skupštine saveza i vetra u leđa da ostvarimo sve ono što smo planirali i za šta su 
nam delegati dali podršku mi ponovo nekako stidljivo i usporeno reagujemo. Rekao je g. Ćamilović. 
On smatra da bi uzevši u obzir preko 80% podrške na skupštini morali odlučnije i energičnije da reagujemo i da 
se uhvatimo u koštac sa svim problemima i da za bilo kakva odlaganja nema opravdanja. 
Ćamilović smatra da smo radili dobro do sada, možda i bolje nego bilo ko  u proteklih deset godina ali da ovaj 
UO ima kapacitet za još mnogo više. Zaključak g.Ćamilovića je da moramo odlučnije da se izborimo sa svim 
problemima koje je Skupština tako okarakterisala a koji sputavaju razvoj SOFa. G.Ćamilović insistira da svako 
od članova UO u narednom periodu dobije konkretne zadatke i da se na svakom narednom sastanku iznese ko 
je i šta od poverenih zadataka uradio. g. Ćamilović apeluje na veću ažurnost svuh članova UO. pa i NO. kako u 

radu tako i u međusobnoj komunikaciji. 
Nadovezuje se g.Stojanović koji pozdravlja sve prisutne i  pridružuje se apelu za većom ažurnošću u 
komunikaciji i moli sve članove UO. da blagovremeno tj. u što kraćem roku iznesu svoje stavove po 
pokrenutim pitanjima u e-mail konferencijskoj vezi, jer ćemo time povećati produktivnost i ubrzati rešavanje 
problema. 

 U diskusiju se uključio i g.Dragan Kusonić koji deli mišljenje oko ažurnosti odgovora i učešća sviju nas u e-mail 

konferenciji i misli da je možda neformalna messinger UO+NO grupa doprinela tome da izostanu odgovori u 

zvaničnoj e-mail konferenciji gde bi svi morali da iznesemo svoje stavove i mišljenja po svim pokrenutim 
pitanjima. “Jednostavno ljudi pomisle da je dovoljan “lajk” u mesinger grupi i neuključivši se u zvaničnu 
konferenciju smatraju da su odgovorili  što zapravo nije slučaj”.Rekao je on predlažući da možda ovu 
neformalnu grupu treba i ukinuti. 

 Nadovezuje se predsednik Tokek koji nije za opciju ukidanja messinger grupe jer je to samo još jedan vid brze 

komunikacije između članova UO ali da to ne isključuje zvanične odgovore u e-mail konferenciji. 

G. Kusonić nastavlja i iznosi ono na šta smo svi zaboravili, a to je da obzirom da je ovo prvi sastanak nakon 
skupštine i u ovom sazuvu UO i NO. poželimo dobrodošlicu novim članovima UO i NO. uz nadu da će NO i u 
ovom sazivu raditi vredno, pošteno i marljivo kako je to radio prošli na čelu sa g. Jakovljevićem. 
G. Tomek i svi “stari” članovi UO. pridružuju se dobrodošlici uz napomenu da će se praksa UO. koja se 

ispostavila kao odlična da NO. bude prisutan na svim sastancima UO i da aktivno prati sve prepiske kako u 
neformalnim tako i u formalim konferencijama nastaviti i u narednom periodu jer ovaj UO. nije imao, nema i 

neće imati šta da krije. 
Reč je dobila gdja. Marina Jovanović koja napominje da joj ovo nije prvi put da bude u Upravnom odboru i da 
nedvosmisleno stoji iza toga da smo u prethodnom periodu radili dobro i bolje nego neka prethodna 

rukovodstva u kojima je učestvovala. “Neuporedivo je angažovanje i posvećenost kako UO tako i NO. i DK. u 
prethodnom mandatu sa bilo kojim gde je ona participirala a kada NO. i DK. skoro pa i nisu postojali ili su 

postojali samo formalno.” 

Sledeći je reč dobio “novi” član UO. g. Miloš Stanković koji se zahvaljuje svima na dobrodošlici i obećava da će 
dati svoj maksimalni doprinos radu UO. i unapređenju SOFa. 
 



2.   Izveštaj blagajnice Marine Jovanović (individualne i klupske članarine, članarine SO. i stanje oko 
narudzbine prstenova) 

Gdja Marina Jovanović iznela je da od skupštine nema velikih promena.Desila se jedna promena. 
Naime udruženje “Košutnjak” iz Čačka je u međuvremenu uplatilo članarinu kao i društvo iz Paraćina koje je 
primljeno na prethodnoj skupštini. 
Što se sudijskih članarina tiče jedinu članarinu u međuvremenu uplatio je g.Aleksandar Kostadinović i da tu 
ima problema.  

Sto se individualnih članarina tiče tu je stanje kao i do sada od planiranih odprilike polovina članarina je 
uplaćena što je uobičajeno jer udruženja najveći broj ind.članarina uplate pred drugu ili treću turu prstenja, 
tako da tu očekujemo broj približan prethodnim godinama. 
Oko prstenja u prvoj turi bilo je dosta problema i pored kojih smo uspeli da ispoštujemo odgajivače i 
isporučimo prstenove na vreme. Naime međunarodna kurirska služba koja je do sada po ugovoru sa 

proizvođačem i nama, vršila dostavu prstenova u međuvremenu prodata a nova firma je bila u totalnom 
haosu. Ipak uz pomoć špeditera koji je sa nama do sada sarađivao i uz pomoć potpredsednika Kusonića uspeli 
smo sve probleme da prevaziđemo i ispoštujemo odgajivače. 
Takođe, proizvođač “Koditech” nam je ove godine bez najave promenio uslove poručivanja prstenova i sve 
gde je do sada bilo moguće naručiti npr. 22 kom. prstena zaokruživao na 25 kom. I fakturu poslali na veći broj 
prstenova od naručenih. Ovo nije bila praksa do sada i nije nam jasno zašto je sada ovako. 
g.Kusonić navodi da je on putem mejla kontaktirao proizvođača pre naručivanja prstenova i dobio uverenja da 
će cena i uslovi ostati isti, te navodi da ni njemu nije jasno odakle sada ova promena. 

Marina navodi da sada imamo problem da je faktura veća za određeni broj prstenova od onoga što su 
udruženja tj.odgajivači platili i da je već počela narudžbina druge ture u kojoj će se verovatno ponoviti isto. 
G.Tomek ističe da je ovde najveći problem sa prstenovima preko 6mm gde je do sada min.broj bio 5 kom. A 
oni su sada zaokruživali na 10 kom koji realno odgajivaču nisu potrebni. 
Stojanović predlaže da g.Kusonić hitno kontaktira proizvođača i vidi u čemu je problem i da se ukoliko su se 

uslovi promenili o tome odmah obaveste udruženja kako bi rešili ovaj priblem. 
Ovaj predlog je prihvaćen I g. Kusonić je preuzeo na sebe da što pre kontaktira proizvođača. 
Takođe odlučeno je da će ovog puta troškove dodatnih prstenova podneti SOF i neće ih potraživati od 
odgajivača jer smatramo da u ovome nema njihove krivice te da bi bilo neumesno od njih potraživati 
dodatna sredstva. 

 

3. 61. Državni šampionat, izložbe i takmičenja 

 

Sekretar saveza g. Stojanović izneo je da je u skladu sa odlukom skupštine produžen rok za apliciranje 
realizatora 61. Ornitološkog šampionata Srbije za 30 dana. Ipak i pored tog produžetka nijedna aplikacija u 
predviđenom roku nije pristigla te je UO. takođe po odluci Skupštine pristupio pronalaženju rešenja kako bi se 
Šampionat održao. U međuvremenu kao realizator ponudila se “Sekcija ptičara” - SUBOTICA sa obrazloženjem 
da su oni spremni da realizuju 61.Državni šampionat ali mole da to bude u terminu kada se održava i izložba 
sitnih životinja u organizacija UOSŽ – Subotica iz tehničkih razloga tj. od 28.11. do 01.12.2019.god. 
Upravni odbor je nakon konstatacije da “Sekcija ptičara”- Subotica ispunjava uslove iz konkursa a u interesu 

saveza i svih odgajivača JEDNOGLASNO prihvatio ovu kandidaturu. 
Ipak stav svih članova UO je da na severu Srbije nema toliko odgajivača pevačkih sekcija ta da bi bilo dobro da 
se Državni šampionat za ove sekcije organizuje negde gde bi to bilo pristupačnije i adekvatnije odgajivačima 
ovih sekcija. 

UO. je odlučio da se ponovo ponudi udruženje “Brica” iz Velikog Gradišta kao suorganizator  šampionata a 
da će ukoliko V.Gradište ne prihvati naći adekvatnu lokaciju za pevačke sekcije ili će to na posletku ipat biti 
u Subotici u predviđenom terminu. 

 

4. Izložba u Istambulu, svetski šampionat Matosinhos 

 

Predsednik je izneo da je u pregovorima sa firmom koja se bavi izvozom  životinja za celi svet i da će u 
narednom periodu imati više informacija o potrebnoj dokumentaciji koju bi morali da imamo kako bi ptice 
poslali za Istanbul. Jedina opcija je avionski prevoz ptica ali će mo o tome više znati u narednom periodu. 



Ono što mi sada možemo sa sigurnošću da kažemo je to da će SOF snositi troškove transporta ptica i jednog 
pratioca. Pored toga pokušaćemo da u organizacionom pogledu pomognemo zainteresovanim odgajivačima 
oko organizacije smeštaja u Turskoj. 
Što se tiče Matosinhosa g.Ramoa je rekao da je 99% siguran da će mo moći da izlažemo. 
Problem je taj što je u EU zakon takav da se prevoz životinja može obavljati isključivo specijalizovanim vozilima 

sa sartifikatom i sertifikovanim vozačem za transport životinja. Predsednik Tomek je izneo da je on već u 
kontaktu sa kolegama iz mađarske koji ispunjavaju navedene uslove i  zapravo za cenu goriva bi preneli naše 
ptice od granice do Slovenije gde bi dalje nosili kolege Slovenci. Dakle ukoliko dobijemo garancije da možemo 
izlagati ptice savez će u skladu sa planovima i odlukom skupštine finansijski potpomognuti ovaj projekat. U 
svakom slučaju već treba razmišljati o odlasku delegacije i mogućim načinom putovanja. Zadatak da se raspita 

o najpovoljnijem načinu putovanja za Portugal i boravku delegacije na sebe je uzeo potpredsednik Dragan 
Kusonić.Princip prioriteta  svakako su  slavujari a  odabir članove delegacije biće u skladu sa prošlogodišnjom 
odlukom. 

5. Statut-APR 

 Tomek iznosi da je od strane APR-a odbijen novi Statuta, razlog je neusaglašenost sa Zakonom o udruženjima 
koji predviđa samo jednu registrovanu privrednu delatnos za udruženja, iako ova odredba u Statutu nije bila 
predmet izmene i dopune ( član 13 stav 5) pa su još od ranije navedene dve privredne delatnosti ( izdavačka i 
trgovina na malo ) , sad su nam zbog toga odbili Statut. Tako da će ovo usaglašavanje morati da se odradi pred 
narednu Skupštinu i da kao takav ide na ponovno usvajanje.  
            6. Skupština SOF-a dopis „ Prigovor“ 

Prigovor na regularnost održane Skupštine SOFa podneli su Radmilo Desivojević ispred Udruženja Karduelis, 
Lepomir Milićević ispred udruženja Deda Brka , Zoran Nikolić ispred udruženja Slavuj 2018, Mile Stupar ispred 

urduženja Slavuj BG i Blaško Dimitrijević ispred udruženja Dubočica dopis overen od strane leskovačkog 
advokata gosp. Mladenović S. Slobodana na  adresu predsednika Tomek pristigao je 12.07.2019 .  U istom se 
traži  od UO SOF i NO SOF da se održana Skupština proglasi nevažećim, iako sami u Prigovoru navode da su na 
to još tada pozvali Skupštinu ali su potom  i oni podržali da se Skupština održi i punopravno učestvovali na 
istoj. Po rečima Tomeka od prijema dopisa bilo je raznih neformalnih razgovora ali sastanak UO je mesto gde 

se o ovim stvarima može i mora raspravljati pa je predsednik otvorio diskusiju po ovoj tački . Posle iznošenih 
raznih stavova odlučeno je da potpredsednik Kusonić stupi u kontakt sa advokatom Zarićem koji je u više 
navrata zastupao Savez odgajivača sitnih životinja pa je kompetentan u materiji , ovo je potvrdila i Marina 
Jovanović koja je upućena u dešavanja u SOSŽ i pohvalno je govorila o advokatu Zariću.  
  UO je doneo jednoglasnu ODLUKU da potpredsednik Kusonić stupi u kontakt sa advokatom Zarićem, da  mu 
se sva dokumentacija dostavi i naravno uz odgovarajuću nadoknadu vodi ovaj predmet.  
            7. Sajt SOF-a ( www.sof.rs )  

  Po pitanju sajta predsedavajući dao je reč Draganu Ćamiloviću koji je od strane UO dobio zadatak da poradi 
na sajtu, posle više godišnjih problema koje smo imali sa raznim administratorima uspeli smo da pronađemo 
zajednički jezik sa gosp.Sič Draganom koji je radio sajt SO SOF u vreme kad je Ćamilović bio predsednik SO. 

Čamilović je na svom laptopu prezentovao sajt koji su spremili sa Sičom i uz određene korekcije dobio 
odobrenje od UO SOF a da sajt puste u javnost a ujedno je Dragan Ćamilović određen da uređuje sajt uz 
napomenu da po pitanju novih objava konsultuje predsednika Tomeka.  

  Ugovor sa G&D Productinom biće podpisan naknadno , cena izrade sajta je 200 eura a mesečno održavanje 
20 eur ( plaćanje preko računa )  u skladu sa ugovorom sve postavljeno na sajt biće vlasništvo SOF a, članovi 
UO su ovu ponudu okarakterisali kao vrlo povoljnu i jednoglasno je podržali. 
            8. Disciplinski postupci 

  Po ovoj tački dnevnog reda član Disciplinske komisije ( DK)  g. Milan Đorđević upoznao je prisutne članove 
UO i NO o radu DK iz predhodnog perioda i sprovedenim postupcima , u predhodnom periodu su tri predmeta 

okončana stim što je g.Kulić podneo žalbu na konačnu odluku DK pa će po tom pitanju konačnu odluku doneti 
Skupština SOF-a, dok po pitanju prijava  protiv predsednika Tomeka i potpredsednika Kusonića rešenja su 

konačna. Prijava protiv g.Radmila Desivojevića koju je podneo g.Branislav Karajović je u proceduri stim što je 
podnosilac Karajović kao član DK sam zatražio izuzeće u ovom predmetu, na njegovo mesto u komisiji je UO 
imenovao g.Mileta Stupara, nažalost i ako je g.Stupar prihvatio učešće u DK nije aktivan u radu ovog tela pa to 
znatno usporava proceduru.  

http://www.sof.rs/


          9. SO SOF 

  Povodom ove tačke potpredsednik Kusonić je ponovio poruku VD predsednika Dejana Antića ( koji zbog 
opravdanih razloga nije bio prisutan) da je IO SO SOF a spreman i otvoren za saradnju za dobrobit odgajivača i 
saveza i da se nada što hitnijem sastanku rukovodećih struktura saveza i SO.  
Reč je uzeo predsednik Tomek koji  je izneo da nažalost od same Skupštine SOF a nema nikakve komunikacije 

između UO SOF i SO SOF-a iako je predstavnik SO član UO SOF a i dobija sve zvanične mailove u komunikaciji 
unutar UO ali je prisutan i u nezvaničnoj messenger grupi gde takođeni po jednom pitanju nije izneo svoj stav 
ili učestvovao u donošenju odluka, pored toga UO nije dobio ni zvaničan Izveštaj o radu SO za 2018tu godinu, 
niti zapisnik sa vanredne skupštine SO kao ni zapisnik sa redovne Skuptine SO pa tako nema nikakvih zvaničnih 
podataka o odlukama koje su donešene. Nezvanično saznajemo da je na sastanku IO SO za vršioca dužnosti 
predsednika SO imenovan Dejan Antić pošto je g.Kulić u skladu sa disciplinskim pravilnikom do konačne 
odluke po pitanju disciplinskog prekršaja suspendovan u vršenju svih funkcija u SOF-u.  

Predsednik Tomek pozdravlja poziv VD predsednika SO g.Antića na kompromis i smatra da je zajednički 
sastanak neophodan ali ujedno ukazuje i na neke odluke IO SO sa poslednjeg sastanka koje ne idu u prilog 

tome da se situacija normalizuje.  

 Po pitanju finasija unutar SO blagajnica Marina Jovanović iznosi da još uvek nisu sve sudije izmirile svoje 
obaveze a od stažista samo nekoliko njih , da je 60 000 din isplaćeno g.Kuliću  na ime odlaska naših sudija na 
seminar u Portugaliju , iako je prošlo već skoro tri meseca sredstva i dalje nisu opravdana, na reči blagajnice 
nadovezao se g.Stanković koji iznosi da je od strane Skupštine SO za ovo putovanje odobreno po 30 000 din po 

osobi jer je prvobitno trebalo da ide g.Kulić i g.Oparnica a potom na prošlom sastanku UO uoči Skupštine SOF 
a g.Kulić je izneo da idu on i g.Antić da bi na kraju išao G.Kulić sam pa je tako njemu po odluci predviđeno 
30 000 a ne 60 000din.  Predsednik Tomek iznosi da su sve to stvari koje treba pod hitno rešavati pa je 
najavjeni sastanak svakako neophodan.  

         10.Avifauna 

Po pitanju Avifaune konstatovano je da i pored dogovora sa g.Kulićem na predhodnom sastanku da se u vidu 
dodatka uvrste i zapisnici sa predhodnih UO to nije učinjeno, da u Avifauni jedva ima stručnih tekstova naših 
sudija i da se u časpisu redovno pojavljuju nekorekte i netačne konstatacije u cilju diskreditacije UO SOFa.  
UO SOF-a zatražiće od IO SO da imenije VD glavnog urednika za Avifaunu (pošto je g.Kulić suspendovan) sa 
kojim će po odluci Skupštine SOFa  tražiti zajedničko rešenje kako bi časopis postao srtučno informativno 
glasilo koje bi  zadovoljilo potrebe članstva koje ga zapravo i finansira.  

11.Dopis iz Španije 

Na adresu predsednika Tomeka pristigao je dopis iz Spanije koje je poslao g. Rafael Rodriguez Murillo u kojem se 

ukazuje na probleme oko izložbi na južnoj hemisferi i drugim zamerkama , predsednik Tomek je po tom 
pitanju zatražio objašnjenje od predsednika COMa g. Ramooe koji je odgovorio da se tu radi o nekim 
unutrašnjim problemima u Španskom savezu ,da je to njihova stvar i da to oni i rešavaju !   
      

  12.Razno 

 

Pri ovoj tački govorilo se o lošoj komunikaciji sa udruženjima koja proističe iz neadekvatne upotrebe e-mejlova 

pojedinih predstavnika udruženja ili pak ne obaveštavanja članstva o dopisima pristiglim na mejl adrese 
društava koje rukovodstvo SOFa ima. 
G. Stanković iznosi činjenicu da je APR izdao saopštenje o obaveznom dostavljanju zvaničnih e-mail adresa 

svih pravnih lica ovoj agenciji radi bolje komunikacije i da je to šansa da dobijemo zvanične mejl adrese 
udruženja preko kojih ćemo komunicirati a sve u skladu sa zakonom i propisima. Odlučeno je da se 
udruženjima pošalje mejl na dosadašnje adrese te da se obaveste o ovoj svojoj obavezi i da u roku od 10 dana 
od registracije e-mail adrese u APR-u istu dostave i sekretaru SOFa.  

Nakon prikupljanja validnih e-mail adresa komunikacija sa udruženjima će se obavljati putem mejla i time 
izbeći kašnjenje pošte ili vraćanja pisama zbog nepreuzimanja. 
U ovoj tački članovi NO. obavestili su upravni odbor da su na svom prvom zasedanju odredili predsednika NO. 

i na to mesto izabrali g. Vladimira Nikolića. 
 

 



 

U ovoj tački reč je dobio i g.Ćamilović i postavio pitanje šta se desilo sa odlukom UO sa sastanka u Beogradu 
kada je g,Kulić izneo optužbe na račun predsednika Tomeka za izdaju interesa saveza i srpskog ptičarstva 
glasanjem protiv njega na izborima pri COM.-u. Na tom sastanku UO je doneo odluku da uputi dopis g. Kuliću 
da ukoliko je to što iznosi istina upravnom odboru dostavi dokaze koje je rekao da ima kako bi UO podneo 
disciplinsku prijavu protiv g.Tomeka u suprotnom će za takvu klevetu i kaljanje ugleda saveza UO podneti 
disciplinsku prijavu protiv g.Kulića. 
Reč uzima sekretar saveza g.Stojanović koji iznosi da je on postupio po toj odluci i pomenuti dopis uputio 
g.Kuliću 06.06.2019. ali da nije dobio odgovor. 

Na osnovu svega ovoga g.Ćamilović postavlja pitanje g.Tomeku da li je postupio po odluci UO. i napisao 
prijavu protiv g.Kulića i upozorava ga da ukoliko to ne učini u što kraćem roku On će morati da snosi posledice 
za nepoštovanje odluke upravnog odbora. 
g. Tomek izjavljuje da razume upozorenje g.Ćamilovića i da će postupiti po odluci UO. 
 

Ovim su sve tačke dnevnog reda obrađene i nije bilo novih prijava za reč pa je predsednik saveza proglasio 
sastanak završenim i svima poželeo srećan put pri povratku kućama. 
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